

Title (en)

FLUID DELIVERY APPARATUS.

Title (de)

GERÄT FÜR DIE ZUFÜHRUNG VON FLÜSSIGKEITEN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE DISTRIBUTION DE FLUIDE.

Publication

**EP 0149653 A1 19850731 (EN)**

Application

**EP 84902722 A 19840710**

Priority

GB 8318670 A 19830711

Abstract (en)

[origin: WO8500292A1] Apparatus for supplying a patient with a fluid from a container (1) having a memory device (2) associated therewith. The memory device contains information relating to the contents of the container, such as the nature of the contents and the volume remaining within the container. Means (6) are provided for monitoring a body parameter indicative of the patient's condition and further means are provided for storing information defining the rate of flow of various fluids required for various body conditions. A processor reads the information contained in the memory device and the stored information actuates a flow control device (4) associated with the container in accordance with signals supplied by the monitoring means.

Abstract (fr)

Dispositif permettant d'administrer à un patient un fluide provenant d'un récipient (1) auquel est associé un dispositif de mémoire (2). Ce dernier contient des informations relatives au contenu du récipient, telles que la nature du contenu et le volume de fluide restant dans le récipient. Un organe (6) permet de contrôler un paramètre du corps indiquant la condition du patient et d'autres organes permettent le stockage d'informations définissant le débit de différents fluides nécessaires pour différentes conditions du corps. Un processeur lit les informations contenues en mémoire et les informations stockées permettent d'actionner un dispositif de commande d'écoulement (4) associé au récipient en fonction des signaux produits par l'organe de contrôle.

IPC 1-7

**A61M 5/14**

IPC 8 full level

**A61M 5/168** (2006.01); **A61M 5/172** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61M 5/1684** (2013.01); **A61M 5/1723** (2013.01); **A61M 5/14** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8500292A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8500292 A1 19850131**; AU 3109884 A 19850207; EP 0149653 A1 19850731; GB 8318670 D0 19830810; JP S60501790 A 19851024

DOCDB simple family (application)

**GB 8400249 W 19840710**; AU 3109884 A 19840710; EP 84902722 A 19840710; GB 8318670 A 19830711; JP 50271284 A 19840710